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Kamionna, dnia 5

Burmistrz tochowa
Robert Gofaszewski
Al. Pokoju 75

07-130 toch6w

Za po$rednictwem:

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w tochowie
Stawomir Piotr Ryszawa

ZAPYTANIE

w sprawie: przebudowv..Nowei Drogi" w m. Baczki i innvch dr6g na terenie sotectwa

}Po"*-a.J.^q ?o^"-;e h^t.^'^-J4u

Dzialajqc na podstawie art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca L990 r. o samorzEdzie gminnym

(Dz.U. 2018 poz. 994) w zwiqzku z informacjami przekazanymi mi podczas Pierwszego

Konwentu Sotectw Okrqgu nr 2 Gminy toch6w przez Sottysa wsi Baczki, Pana Grzegorza

Sliwoskiego dotyczqcymi konsekwentnej przebudowy ,,Nowej Drogi" w ramach Srodk6w z

Funduszu Soleckiego - prosze o udzielenie odpowiedzi na nastqpujqce pytania:

1. Jaka dlugo5i tz. ,,Nowej Drogi" w Baczkach pozostanie do wykonania po realizacji

zadania okre6lonego przez sofectwo w ramach Funduszu Soleckiego na 2019 rok?

2. Jakijest szacowany koszt wykonania pozostatej czq6citej drogi?

3. Czy Gmina toch6w dysponuje dokumentacjq potrzebnq do przebudowy drogi

na tz. ,,Koszary"?

Softys Baczek zadeklarowat, ie jest w posiadaniu dokumentacji zdjqciowej potwierdzajqcej

niskie potoienie drogi na ,,Koszary". Warto rozwaiyd moiliwo6i zgtoszenia

najpotrzebniejszego fragmentu tej drogi (okolo 500m) do dofinasowania ze specjalnego

funduszu na realizacjq zadaf zwiqzanych z usuwaniem skutk6w klqsk iywiofowych.
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